
RADA MIEJSKA 
W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 
Radni 

Protokół nr 11/2024 

II Sesja w dniu 3 czerwca 2024 
Obrady rozpoczęto 3 czerwca 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:43 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Budyn 
2. Wojciech Derlaga 
3. Joanna Kapusta 
4. Aneta Kawa 
5. Łukasz Kossacki-Lytwyn 
6. Henryk Kuboń 
7. Marek Kuboń 
8. Sylwester Latawski 
9. Józef Osmęda 
10. Tadeusz Pawlina 
11. Karol Pitek 
12. Janina Sosin 
13. Jan Szczerba 
14. Robert Wróbel 
15. Renata Wycykał 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Aneta Kawa otworzyła II sesję Rady Miejskiej w 
Wojniczu. Poinformowała, Ze obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Pozostanie na sali obrad jest domniemaną 

zgodą na prezentowanie swojego wizerunku i rejestracji głosu. 

Powitała wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. Skarbnik, Panią 

Mecenas, Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego, państwa Sołtysów oraz 
oglądających transmisję internetową. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Aneta Kawa otworzyła II sesję Rady Miejskiej w 
Wojniczu. Poinformowała, Ze obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Pozostanie na sali obrad jest domniemaną 

zgodą na prezentowanie swojego wizerunku i rejestracji głosu. 

Powitała wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. Skarbnik, Panią 

Mecenas, Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego, państwa Sołtysów oraz 
oglądających transmisję internetową. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła sprawdzenia quorum. Po 
dokonaniu sprawdzenia quorum Przewodnicząca stwierdził prawomocność obrad. 
W sesji wzięło udział 15 Radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając - Skarbnik Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
P. Barbara Kieć — Kierownik Referatu GPN 
P. Agata Biernacka — Kierownik GOPS 
oraz 10 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała proponowany porządek obrad w brzmieniu 
jak niżej: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wojnicza. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Wojnicz. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Wielkiej Wsi. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Małopolskiemu. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 
trybu ich pobierania. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 
przekazania zarządzania odcinkami drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 
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ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych — budowa sieci 
elektroenergetycznej polegająca na budowie instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 
— 1+400,2 wraz z oświetleniem drogowym mostu i dróg dojazdowych do mostu w km 
1+087,4 — 1+551,5 w Gminie Wojnicz w ciągu drogi wojewódzkiej 975. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Biadoliny Radłowskie i Olszyny. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości 
Gminy Wojnicz w drodze komunalizacji nieruchomości mienia Skarbu Państwa. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości 
Gminy Wojnicz. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały o nabyciu w drodze darowizny 
nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 
przekazania zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 
ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych dla zadania pn.: „Przebudowa 
drogi wojewódzkiej nr 975 na odc. ref. 195 w km 5+065,20 — 6+141,00 polegająca na 
budowie chodnika wraz z budową i przebudową infrastruktury technicznej w m. 
Olszyny, gm. Wojnicz - etap I". 
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w 
Wojniczy z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji 
dodatkowych środków pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej 
Uchwałą nr LV/588/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Więckowicach. 
25. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Rynku w 
Wojniczu. 
26. Zapytania i interpelacje. 
27. Wolne wnioski. 
28. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad? 

Radny p. J. SZCZERBA — w imieniu Klubu Radnych Inicjatywa Samorządowa wyraził 

dezaprobatę co do porządku obrad twierdząc, że porządek jest zbyt obszerny, a 
uchwały nie były analizowane w sposób merytoryczny i szczegółowy, bo nie było 

posiedzenia Komisji i klub, którego jest członkiem nie miał możliwości wypracowania 
stanowiska co do sposobu głosowania. Jego zdaniem porządek obrad powinien być 

ograniczony do wyboru komisji i ustalenia wynagrodzenia Burmistrza, a pozostałe 

punkty powinny być rozpatrywane na kolejnej sesji i w tej sprawie zgłosił wniosek 
dotyczący zmiany w porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad złożonym wnioskiem. 

Po wznowieniu obrad sprawdzono quorum, po czym przystąpiono do głosowania 

wniosku zgłoszonego przez Radnego p. J. Szczerbę nad zmianą porządku obrad. 
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W wyniku głosowania elektronicznego wniosek został odrzucony bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 
zmiany w porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 
PRZECIW (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
PRZECIW (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Protokół z sesji nr 
1/2024 z 7 maja 2024 r. - był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny 
na tabletach. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołu. 
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Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

BURMISTRZ WOJNICZA — poinformował, że 27 maja pożegnano człowieka mocno 
zasłużonego dla Gminy Wojnicz, wieloletniego sołtysa i Radnego Rady Miejskiej 
pięciu kadencji. Wyraził żal w związku ze śmiercią śp. Tadeusza Kurka. 

Minutą ciszy uczczono jego cześć. 

Następnie poinformował, że śp. Tadeusz Kurek został wyróżniony przez Kapitułę, 

która przyznała mu Statuetkę „Wyróżniony dla Gminy Wojnicz". Z uwagi na to, iż nie 
dane było mu odebrać to wyróżnienie na Gali rozdania nagród, w związku z tym 
przekazał ją na ręce małżonki zmarłego p. Tadeusza Kurka. 

W dalszej kolejności P. Burmistrz przedstawił informację o swojej działalności i o 
działalności urzędu od 29 marca do 2 czerwca 2024 r. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu.) 

BURMISTRZ WOJNICZA — poinformował o powołaniu Zastępcy Burmistrza, którym 
została p. Joannie Zając. 

Poinformował, że będzie go zastępować w obowiązkach służbowych podczas jego 
nieobecności i będzie wykonywać pracę w niepełnym wymiarze czasu pracy tak, aby 
łączyć ją z funkcją Skarbnika Gminy. 
Złożył następnie gratulacje p. Joannie Zając z tytułu objęcia funkcji Zastępcy 

Burmistrza Wojnicza. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA p. Joanna Zając — podziękowała p. Burmistrzowi za 
zaufanie i powołanie jej do pełnienia tej funkcji. 
Powiedziała, że zarówno stanowisko Skarbnika Gminy, jak i stanowisko Zastępcy 
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Burmistrza, są to stanowiska z powołania i traktuje to jako powołanie do służby na 
rzecz społeczności. Jest to dla niej duże wyzwanie, ale wierzy, iż sprosta temu 
wyzwaniu i nie zawiedzie p. Burmistrza, państwa Radnych oraz Mieszkańców Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że przy Radzie Miejskiej w 
Wojniczu na podstawie § 38 Statutu Gminy działają 4 Komisje: 
Komisja Rewizyjna. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki Finansowej. 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie oraz Statutu Gminy Komisja Rewizyjna 
oraz pozostałe Komisje wybierane są przez Radę zwykłą większością głosów. 
Głosowanie będzie przeprowadzone w sposób jawny. 
Rada powołując Komisje wybiera także jej Przewodniczącego. 
Uchwała Rady o powołaniu komisji stałych ustala ich liczebność, skład osobowy i 
zakres działania. 
Poinformowała, że powstały 2 Kluby Radnych: Klub Radnych WOJNICZANIE i Klub 
Radnych INICJATYWA SAMORZĄDOWA. Poinformowała, że przedstawiciele tych 
Klubów wchodzą w skład Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Powiedziała, że należy ustalić liczbę osób wchodzących w skład Komisji Rewizyjnej i 
zaproponowała 5 osób na wzór poprzedniej kadencji. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych ma inną propozycję? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innej propozycji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła kilkuminutową przerwę 
techniczną celem wprowadzenia głosowania dot. liczebności Komisji Rewizyjnej do 
programu e-Sesja. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad ustaleniem liczebności Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu wynoszącej 5 osób. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia 5-osobowej liczebności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
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Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, 
w tym przedstawicieli Klubów. 

Radny p. Tadeusz PAWLINA — zgłosił kandydaturę radnej p. Bożeny BUDYN, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Radny p. Łukasz KOSSACKI-LYTVVYN — w imieniu Klubu Radnych WOJNICZANIE 
zgłosił kandydaturę radnej p. Joanny KAPUSTY, która wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
Radna p. Janina SOSIN — zgłosiła kandydaturę radnej p. Renaty VVYCYKAŁ, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Radna p. Renata VVYCYKAŁ zgłosiła kandydaturę radnego p. Henryka KUBONIA, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny p. Marek KUBOŃ — zgłosił kandydaturę radnego p. Karola PITKA, który nie 
wyraził zgody na kandydowanie. 
Radny p. Karol PITEK — w imieniu Klubu INICJATYWA SAMORZĄDOWA zgłosił 
kandydaturę radnego p. Jana SZCZERBY, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby jeszcze dokonać jakiegoś zgłoszenia? 

Nikt więcej nie zgłosił żadnej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała nazwiska kandydatów 
zgłoszonych do Komisji Rewizyjnej. 
1. Bożena BUDYN 
2. Joanna KAPUSTA 
3. Renata VVYCYKAŁ 
4. Henryk KUBOŃ 
5. Jan SZCZERBA 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad poszczególnymi kandydatami. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
zaznaczenie swojej obecności na tabletach celem ustalenia quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonymi kandydatami 
do Komisji Rewizyjnej w kolejności alfabetycznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Bożeny Budyn do składu Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Joanny Kapusty do składu Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Henryka Kubonia do składu Komisji Rewizynej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Jana Szczerby do składu Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Joanna Kapusta, Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 
PRZECIW (9) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Aneta Kawa, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, 
Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Łukasz Kossacki-Lytwyn, Janina Sosin 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Renaty Wycykał do składu Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kub* Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

W związku z tym, iż Radny p. Jan SZCZERBA nie został wybrany w głosowaniu do 
Komisji Rewizyjnej, PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła o wskazanie 
innego kandydata z tego samego Klubu Radnych. 

Radny p. K. PITEK — w imieniu Klubu INICJATYWA SAMORZĄDOWA zgłosił 

kandydaturę radnego p. Józefa OSMĘDY, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad zgłoszonym kandydatem. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
zaznaczenie swojej obecności na tabletach celem ustalenia quorum. 

Następnie przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszoną 

kandydaturą radnego p. Józefa OSMĘDY do Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Józefa Osmędy do składu Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Bożena Budyn, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Henryk Kuboń, Józef Osmęda, 

Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata 
Wycykał 
PRZECIW (3) 
Wojciech Derlaga, Marek Kuboń, Sylwester Latawski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Kossacki-Lytwyn 
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PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała skład Komisji Rewizyjnej wraz z 
otrzymaną liczbą głosów jak wyżej. 

Następnie poprosiła o wskazanie kandydata na Przewodniczącego Komisji. 

Radny p. Henryk KUBOŃ — zgłosił kandydaturę radnej p. Bożeny BUDYN, która 
wyraziła zgody na kandydowanie. 
Radny p. Jan SZCZERBA — zgłosił kandydaturę radnego p. Józefa OSMĘDY, który 
wyraził zgody na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad kandydatami na Przewodniczącego 
Komisji. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonymi kandydatami 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w kolejności alfabetycznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Bożeny Budyn na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0 NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kubon, Marek Kubon, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
PRZECIW (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Józefa Osmędy na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 
PRZECIW (11) 
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Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kubo!), Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin, Robert 
Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Kapusta 

Dla formalności odczytała sentencję uchwały Nr 11/3/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu. 
Poinformowała, iż W wyniku przeprowadzonego głosowania został wybrana 5-cio 
osobowa Komisja Rewizyjna w składzie: 
1. Bożena BUDYN — Przewodnicząca Komisji 
2. Joanna KAPUSTA — Członek Komisji 
3. Henryk KUBOŃ — Członek Komisji 
4. Józef OSMĘDA — Członek Komisji 
5. Renata VVYCYKAŁ — Członek Komisji 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zaproponowała, by do składu Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji powołać 5 osób. 

Powiedziała, iż Rada przystąpi do głosowania elektronicznego nad akceptacją liczby 
osób wchodzących w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i ogłosiła 
kilkuminutową przerwę celem wprowadzenia tego głosowania do programu e-Sesja. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad ustaleniem liczebności 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wynoszącej 5 członków. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia 5-osobowej liczebności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
w tym przedstawicieli Klubów. 

1. Radna p. Janina SOSIN — zgłosił kandydaturę radnego p. Łukasza 
KOSSACKIEGO-LYTVVYN, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
2. Radna p. Renata VVYCYKAŁ — zgłosiła kandydaturę radnego p. Tadeusza 
PAWLINY, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
3. Radny p. Henryk KUBOŃ — zgłosił kandydaturę radnego p. Wojciecha DERLAGI, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
4. Radna p. Joanna KAPUSTA — zgłosiła kandydaturę radnego p. Marka KUBONIA, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
5. Radny p. Józef OSMĘDA — w imieniu Klubu Radnych INICJATYWA 
SAMORZĄDOWA zgłosił kandydaturę radnego p. Karola PITKA, który wyraził zgodę 
na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby jeszcze zgłosić jakąś kandydaturę? 

Nikt z Radnych nie zgłosił żadnej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała nazwiska kandydatów 
zgłoszonych do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
1. Łukasz KOSSACKI-LYTVVYN 
2. Tadeusz PAWLINA 
3. Wojciech DERLAGA 
4. Marek KUBOŃ 
5. Karol PITEK 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono następnie do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonymi 
kandydatami do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w kolejności alfabetycznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Wojciecha Derlagi do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Łukasza Kossackiego-Lytwyn do składu Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Marka Kubonia do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Tadeusza Pawliny do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Karola Pitka do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Następnie poprosiła o wskazanie kandydata na Przewodniczącego Komisji. 

Radna p. Janina SOSIN — zgłosił kandydaturę radnego p. Łukasza KOSSACKIEGO-
LYTVVYN, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy są inne kandydatury? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad kandydatem na Przewodniczącego 
Komisji. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonym kandydatem 
na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Łukasza Kossackiego-Lytwyn na Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — dla formalności odczytała sentencję 

14 



uchwały Nr 11/4/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Poinformowała, iż w wyniku przeprowadzonego głosowania został wybrana 5-cio 
osobowa Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: 
1. Łukasz KOSSACKI-LYTVVYN - Przewodniczący Komisji 
2. Wojciech DERLAGA - Członek Komisji 
3. Marek KUBOŃ - Członek Komisji 
4. Tadeusz PAWLINA - Członek Komisji 
5. Karol PITEK - Członek Komisji 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, iż Rada przystąpi do 
powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki Finansowej. Do 
tej Komisji zaoponowała powołanie 4 osób. 

Powiedziała, iż Rada przystąpi do głosowania elektronicznego nad akceptacją liczby 
osób wchodzących w skład Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki 
Finansowej i ogłosiła kilkuminutową przerwę celem wprowadzenia tego głosowania 
do programu e-Sesja. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad ustaleniem liczebności 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki Finansowej wynoszącej 4 
członków. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawił wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia 4 osobowej liczebności składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 
i Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Gospodarki Finansowej. 
1. Radny p. Łukasz KOSSACKI-LYTVVYN — zgłosił kandydaturę radnego p. Sylwestra 
LATAWSKIEGO, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
2. Radny p. Karol PITEK — zgłosił kandydaturę radnego p. Jana SZCZERBY, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. 
3. Radna p. Bożena BUDYN — zgłosił kandydaturę radnego p. Tadeusza PAWLINY, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
4. Radny p. Tadeusz PAWLINA — zgłosił kandydaturę radnej p. Janiny SOSIN, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
5. Radny p. Marek KUBOŃ — zgłosił kandydaturę radnej p. Anety KAWY, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała nazwiska kandydatów 
zgłoszonych do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki 
Finansowej. 
1. Jan SZCZERBA 
2. Sylwester LATAWSKI 
3. Tadeusz PAWLINA 
4. Janina SOSIN 
5. Aneta KAWA 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad poszczególnymi kandydatami. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono następnie do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonymi 
kandydatami do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki 
Finansowej w kolejności alfabetycznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Anety Kawy do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 
Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
PRZECIW (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 
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Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Sylwestra Latawskiego do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
PRZECIW (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Tadeusza Pawliny do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

PRZECIW (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Janiny Sosin do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 
Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

PRZECIW (3) 
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Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Jana Szczerby do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 
i Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Łukasz Kossacki-Lytwyn, Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 
PRZECIW (10) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Aneta Kawa, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, 
Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Kapusta 

Następnie poprosiła o wskazanie kandydata na Przewodniczącego Komisji. 

Radna p. Janina SOSIN — zgłosił kandydaturę radnego p. Tadeusza PAWLINY, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy są inne kandydatury? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad kandydatem na Przewodniczącego 
Komisji. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonym kandydatem 
na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki 
Finansowej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Tadeusza Pawliny na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki Finansowej. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kub* Marek Kubor5, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

W wyniku przeprowadzonego głosowania w skład Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Gospodarki Finansowej wchodzą: 
1. Tadeusz PAWLINA — Przewodniczący Komisji 
2. Aneta KAWA — Członek Komisji 
3. Sylwester LATAWSKI — Członek Komisji 
4. Janina SOSIN — Członek Komisji 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, iż Rada przystępuje do 
powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej i do tej 
Komisji proponuje powołać 4 osoby. 

Powiedziała, iż Rada przystąpi do głosowania elektronicznego nad akceptacją liczby 
osób wchodzących w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej i ogłosiła kilkuminutową przerwę celem wprowadzenia tego głosowania 

do programu e-Sesja. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad ustaleniem liczebności 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej wynoszącej 4 
członków. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia 4-osobowej liczebności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kubor5, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Opieki Społecznej. 
1. Radny p. Marek KUBOŃ — zgłosił kandydaturę radnego p. Roberta WRÓBLA, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
2. Radny p. Henryk KUBOŃ — zgłosił kandydaturę radnej p. Renaty VVYCYKAŁ, która 
wyraził zgodę na kandydowanie. 
3. Radna p. Bożena BUDYN — zgłosił kandydaturę radnej p. Janiny SOSIN, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
4. Radna p. Karol PITEK — zgłosił kandydaturę radnego p. Jana SZCZERBY, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy są inne kandydatury? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała nazwiska kandydatów 
zgłoszonych do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
1. Robert WRÓBEL 
2. Renata VVYCYKAŁ 
3. Janina SOSIN 
4. Jan SZCZERBA 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad poszczególnymi kandydatami. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono następnie do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonymi 
kandydatami do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej w 
kolejności alfabetycznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Janiny Sosin do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kubor5, Marek Kub* Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Jana Szczerby do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kub* Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Roberta Wróbla do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Renaty Wycykał do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kub* Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Następnie poprosiła o wskazanie kandydata na Przewodniczącego Komisji. 

Radna p. Renata VVYCYKAL — zgłosił kandydaturę radnego p. Roberta WRÓBLA, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
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PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy są inne kandydatury? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła przerwę techniczną celem 
przygotowania głosowania elektronicznego nad kandydatem na Przewodniczącego 

Komisji. 

Po wznowieniu obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ poprosiła radnych o 
potwierdzenie quorum. 

Przystąpiono do elektronicznego głosowania jawnego nad zgłoszonym kandydatem 
na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — przedstawiła wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
kandydatury p. Roberta Wróbla na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kub* Marek Kubor5, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

Odczytała następnie Uchwałę Nr I1/5/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu w sprawie w 
sprawie powołania Komisji stałych. 

Poinformowała, iż w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej wchodzą: 
1. Robert WRÓBEL — Przewodniczący Komisji 
2. Janina SOSIN — Członek Komisji 
3. Jan SZCZERBA — Członek Komisji 
4. Renata VVYCYKAŁ — Członek Komisji 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wojnicza. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, iż wynagrodzenie 
Burmistrza ustalane jest wyłącznie przez Radę Miejską w drodze uchwały. 
Proponowane wynagrodzenie jest w takiej samej wysokości jak w ubiegłej kadencji. 
Żadne ze składników dotychczasowego wynagrodzenia nie uległo zmianie. 

Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Radny p. K. PITEK — poprosił o rozwinięcie komentarza, gdyż rozumie, iż 
wynagrodzenie jest kształtowane w ustawowych widełkach. Zapytał, czy to są 
maksymalne stawki. 

P. SEKRETARZ — odpowiedziała, że wynagrodzenie jest ustalone w maksymalnej 
wysokości jakie przewiduje Rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników 
samorządowych. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał Przewodniczącą Rady Miejskiej, czym się 
kierowała proponując maksymalną kwotę poborów? 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odpowiedziała, że propozycja jest taka 
sama jak w ubiegłej kadencji i nie widzi podstaw aby to zmniejszyć. Rada zdecyduje 
w głosowaniu, czy popiera jej propozycję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy jeszcze ktoś w Państwa 
Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, iż treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała projekt uchwały Nr 11/6/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Wojnicza. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wojnicza.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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PRZECIW (1) 
Jan Szczerba 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Józef Osmęda, Karol Pitek 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Wojnicz. 

P. SKARBNIK - poinformowała, że w dniu 20 maja Państwo Radni otrzymali projekt 
uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, do którego w dniu 31 
maja wniesiono poprawkę wynikającą z konieczności wprowadzenia zmian w 
zakresie dochodów i wydatków bieżącego roku spowodowanych otrzymaniem dotacji 
z budżetu państwa. 
W wieloletniej prognozie finansowej gminy Wojnicz zmianie uległ zarówno załącznik 
nr 1, jak i załącznik nr 2 - przedsięwzięcia. 
W załączniku nr 1, zmiany polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów, 
wydatków i rozchodów bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie od dnia 
28 marca bieżącego roku do 29 maja. Ponadto w 2025 roku wprowadzono dochód 
bieżący z tytułu subwencji rozwojowej w kwocie 700 tys. zł oraz dochód majątkowy z 
tytułu dotacji ze środków Unii Europejskiej na zakup samochodu dla OSP Zakrzów w 
ramach projektu Bezpieczna Małopolska Bon na ratowanie Straż Pożarna w kwocie 
780 tys. zł. Ponadto dokonano zmian wysokości wydatków majątkowych w roku 2025 
I w latach od 2031 do 2040. W związku z planowaną wcześniejszą spłatą 

niewydatkowanej części pożyczki otrzymanej w ubiegłym roku na rewitalizację 

wojnickiego Rynku w kwocie 1 002 733,94 zł, dokonano zmniejszeń w zakresie 
rozchodów w roku 2025 i w latach od 2031 do roku 2040. Zmniejszono również 

kwotę długu oraz dostosowano pozycję 10.6 wieloletniej prognozy finansowej 
dotyczącą spłat wynikających wyłącznie z tytułu zobowiązań już zaciągniętych w 
poszczególnych latach. Dostosowano również pozostałe pozycje wieloletniej 
prognozy finansowej, które przeliczają się automatycznie w wyniku wprowadzonych 
zmian, jak również pozycje wynikające ze zmian wprowadzonych w załączniku 

numer 2. 

Do załącznika nr 2 - przedsięwzięcia dodano przedsięwzięcie pod nazwą: Zakup 
samochodu dla OSP Zakrzów w ramach projektu Bezpieczna Małopolska Bon na 
ratowanie Straż Pożarna, które jest zadaniem majątkowym i ma być realizowane w 
latach 2024-2025. Łączne nakłady planowane na realizację tego zadania wynoszą 
1,2 mln zł i w całości są zaplanowane na rok 2025. Limit zobowiązań dla zadania 
wynosi również 1,2 mln zł. Jednostką realizującą zadanie jest Urząd Miejski w 
Wojniczu. 
Wymieniła następnie zmiany w zakresie następujących przedsięwzięć: 
- Odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi na drogach gminnych. Zmiana w 
przedsięwzięciu obejmuje zmniejszenie łącznych nakładów finansowych, limitu 
wydatków i limitu zobowiązań o kwotę 50 tys. zł. Ta kwota zostaje przeznaczona na 
wydatki bieżące na drogi w roku bieżącym. 
- Wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego. Zmiana w przedsięwzięciu 
obejmuje zwiększenie łącznych nakładów ogółem, limitu zobowiązań oraz 
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zwiększenie limitu wydatków na realizację tego zadania w roku 2025 o kwotę 35 tys. 
zł. 

- Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z placem zabaw i miejscem do grillowania w 
miejscowości Milówka. Zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie łącznych 
nakładów ogółem, limitu wydatków oraz limitu zobowiązań w roku bieżącym o kwotę 
55 tys. zł. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały 
zmiany horyzontu czasowego załącznika numer 2 do wieloletniej prognozy 
finansowej. 
W całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa w artykule 
243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o stosunek wydatków do dochodów w związku z 
przedstawionymi zmianami oraz o zmianę zadłużenia? 

P. SKARBNIK — odpowiedziała, iż zadłużenie spada w związku z tym, że pożyczka, 
która została udzielona w roku ubiegłym na rewitalizację wojnickiego rynku jest 
wcześniej spłacana, ponieważ Gmina otrzymała zwiększenie dofinansowania ze 
środków unijnych. Pożyczka ta musi być teraz spłacana, aby uniknąć sytuacji 
powstania podwójnego finansowania, gdyż pożyczka ta udzielona jest na warunkach 
preferencyjnych i pochodzi również ze środków unijnych. Spłata ta podlega 
wyłączeniu ze wskaźnika, ponieważ spłacana jest z wolnych środków. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy dochody przewyższają wydatki? 

P. SKARBNIK — wyjaśniła wątpliwości i powiedziała, że zadłużenie nie rośnie. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — powiedział, że jak chodzi o zakres spłaty 

pożyczki, to uważa to za niezwykle racjonalną decyzję. 
Zapytał następnie o zapis dotyczący zmniejszenia nakładów na odśnieżanie o kwotę 

50 tysięcy złotych i stosunek tej kwoty do realizacji podobnych zadań w latach 
poprzednich? 

P. SKARBNIK — odpowiedziała, że wydatki w latach ubiegłych na odśnieżanie były 

mniejsze. 
Poprzednia Rada zwiększała w bieżącym roku środki na odśnieżanie, gdyż 

wydawało się, że braknie pieniędzy na realizację tego zadania. Po zamknięciu 

okresu zimowego środki te zostały nie wykorzystane. Prawdopodobnie po rozliczeniu 
konkretnych umów, na następnej sesji te środki będą jeszcze zmniejszane. 
Poinformowała, że na listopad i grudzień sezonu zimowego 2024-2025 zaplanowana 
jest kwota 50 tysięcy. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — po wyjaśnieniu P. Skarbnik stwierdził, iż 

rozumie, że zmiana, o którą pytał wynika z realizowanego programu odśnieżania i 
oszczędności, które zostały w tym zakresie poczynione przez gminę. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 

Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/7/2024 w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że w dniu 22 maja Państwo Radni otrzymali projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wojnicz na 2024 rok, do którego w dniu 
31 maja oraz dniu dzisiejszym wniesiono poprawki wynikające z konieczności 
wprowadzenia zmian w zakresie dochodów i wydatków bieżącego roku 
spowodowanych otrzymaniem dotacji z budżetu państwa. 
Poinformowała, że zmiany w budżecie polegają na zwiększeniu planu dochodów o 
kwotę 1 031 694,68 zł, zwiększeniu planu przychodów budżetu gminy o kwotę 2 239 
667,26 zł, zwiększeniu planu rozchodów budżetu o kwotę 1 002 733,94 zł i 
zwiększeniu planu wydatków budżetu o kwotę 2 268 628,00 zł. 

Przedstawiła następnie szczegółowe uzasadnienie zmian, które Państwo Radni 
otrzymali wraz z innymi materiałami na tablety. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że ma wątpliwość, ponieważ wszystkie wydatki 
różnego rodzaju zostały wpisane do jednej uchwały, co nie daje mu komfortu 
podczas głosowania, ponieważ z jakimś zapisem się nie zgadza, ale z większością 
się zgadza. Uważa, że wygodniejsze byłoby rozbicie tych zapisów na kilka uchwał. 
Powiedział, że chodzi mu o iluminację mostu, gdzie wydaje się duże pieniądze. 
Zapytał o koszt tego zadania, oraz o to kto będzie to utrzymywał i konserwował i czy 
to jest konieczne podczas, gdy jest wiele różnych potrzeb, a tu wydaje się na jakiś 
luksus, co wcale nie poprawi bezpieczeństwa. Zapytał o zasadność tego zadania. 
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Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — poprosił o wyjaśnienie pojęcia „dróg 
dojazdowych", o których jest mowa w projekcie oraz o wyjaśnienie o jakie drogi 
chodzi. 
Drugą poruszoną przez p. Radnego kwestią było to, jak faktycznie iluminacja na 
moście w ciągu drogi wojewódzkiej 975 będzie wpływać na bezpieczeństwo. 
Niepokojący jest fakt występowania wypadków na tej drodze. Przekazał wnioski 
mieszkańców, którzy wszelkiego rodzaju działania zmierzające do poprawy 
bezpieczeństwa na tym odcinku traktują za priorytetowe i zapytał, czy iluminacja 
będzie też na to wpływać, bo jeżeli tak, to wtedy będzie to bardzo zasadna 
inwestycja, 

P. BURMISTRZ — poinformował, że w ubiegłej kadencji po rozmowie z Zarządem 
Dróg Wojewódzkich przedstawił Radzie informację, że istnieje możliwość pozyskania 
na takie działania środków finansowych i jeżeli Gmina będzie mieć projekt, to jest 
szansa na pozyskanie pieniądze na iluminację. Rada wyraziła zgodę na wykonanie 
projektu, którego koszt wyniósł 102 tysiące złotych i zgodnie z umową Gmina 
otrzymała dofinansowanie z Zarządu Dróg Wojewódzkich w wystarczającej kwocie. 
Rozumie, że sprawa ta może budzić jakieś emocje, ale w innych miastach takie 
iluminacje mostów istnieją. Podkreślił, że jeżeli taki obiekt jest oświetlony, to 
zwiększa się bezpieczeństwo. 
Powiedział, że w poprzedniej kadencji monitowano o oświetlenie skrzyżowania ul. 
Słonecznej z drogą wojewódzką 975 koło cmentarza z uwagi na zwiększenie 
bezpieczeństwa. 
Odpowiadając na pytanie Pana Radnego wyjaśnił, że projekt przewiduje drogi 
dojazdowe na długości 100 m od zakończenia linii mostu w obie strony. Dodał, że nie 
chodzi tu o drogi boczne. 
Zdaje sobie sprawę, że innych potrzeb jest bardzo dużo, ale Gmina stricte na to 
zadanie otrzymała środki finansowe i nie można ich spożytkować na inną inwestycję. 

Powiedział, że są inne instytucje, gdzie Gmina pisze wnioski i pozyskuje pieniądze 

m.in. na drogi, na wozy strażackie, na termomodernizację budynków użyteczności 

publicznej. 
Wyraził nadzieję, że gmina Wojnicz dalej będzie się rozwijała, ale trzeba mieć 

świadomość, że wszystkiego od razu nie da się zrobić. Zwrócił uwagę na fakt, iż nie 
na wszystko będzie Gminę stać, ponieważ do każdych otrzymanych pieniędzy Gmina 
musi mieć wkład własny do dofinansowania w wysokościach średnio 60%, 80%, 
85%. 
Poinformował o modernizacji ul. Kąpielowej w Wojniczu, na którą Gmina pozyskała 

80 )̀/0 dofinansowania. Powiedział, że stan techniczny tej drogi nie był zły, jednak 
przemawiający jest fakt, iż będzie to inwestycja na 20, 30 lat. 
Mieszkańcy na zebraniach wiejskich zgłaszają różnorakie potrzeby i uważa, że każda 

inwestycja na terenie całej Gminy jest potrzebna, ale Gmina nie jest w stanie 
wszystkiego zrealizować. 
Poinformował, że został ogłoszony przetarg na 4,3 mln zł na 20 odcinków dróg, 
przetarg na zakup dwóch samochodów strażackich niskoemisyjnych: ciężkiego 

samochodu dla OSP Wojnicz i lekkiego dla Łukanowic. W najbliższym czasie 
zostanie ogłoszony przetarg na termomodernizację Domu Ludowego na Milówce i 
Domu Ludowego w Dębinie Łętowskiej. Powiedział, że wie, iż iluminacja wzbudza 
pewne kontrowersje dlatego, że most, na którym będzie zainstalowana położony jest 
przy granicy z Ispem i wyjaśnił, że to nie jest sołecki most, a obwodnica, na której jest 
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usytuowany, obsługuje w najbliższym sąsiedztwie Wielką Wieś, 'sep, Wojnicz i 
Dębinę Łętowską. W sprawie iluminacji nie podjął decyzji sam, tylko wspólnie z 
poprzednią Radą. 

Dodał, że w innych miastach takie mosty są pięknie wykonane. Gmina Wojnicz 
otrzymała na to zadanie pieniądze i nie może ich przeznaczyć na inne zadanie. Od 
strony wschodniej już jest ładny wjazd do Wojnicza, gdzie jest komisariat, parking, 
Park&Drive, od strony zachodniej w okolicy sklepu Biedronka przy drodze są dwa 
nowe chodniki. Ul. Konopnicka zostanie wykonana w kierunku Wielkiej Wsi aż pod 
Kościół z pięknym chodnikiem i oświetleniem całej tej drogi za kwotę blisko 6,5 mln. 
zł. Z każdej strony ładny jest wjazd do miasta i trzeba o to dbać, ale też nie można 

zapominać o innych miejscowościach. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że nie ma nic przeciwko temu i ceni, że się 

dużo dróg zrobiło. Gmina otrzymała pieniądze na iluminację, ale chodzi mu o to, że 

jak wyliczył, Gmina dopłaca około pół miliona zł razem z projektem. Te pół miliona 
nie jest małą kwotą i można by to przeznaczyć na przykład na wkład na jakąś inną 

inwestycję potrzebną mieszkańcom, która poprawi funkcjonowanie w gminie. Gdyby 
skrzyżowanie obwodnicy z ul. Słoneczną należało do tego projektu nie wnosiłby 

swoich uwag, ale to jest zupełnie inny projekt. Ta iluminacja to jest tylko oświetlenie 
mostu ze 100 metrowymi podjazdami z obu jego stron. Uważa, że iluminacja w tej 
chwili jest zbytkiem. 
Powiedział, że przy głosowaniu nad uchwałą wstrzyma się od głosu, ponieważ nie 
chce być posądzony, że sprzeciwia się innym ważnym inwestycjom, ale znalazł się w 
takiej sytuacji dlatego, że nie ma możliwości zagłosowania inaczej np. przeciw tej 
iluminacji. Dodał, że w bieżącej kadencji Gmina nie będzie pozyskiwać tak 
znaczących dotacji jak w ostatniej kadencji. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — zabierając głos powiedział, że droga 975 jest 
specyficzna z punktu widzenia nawet zarządczego, a wpływ Gminy na tą drogę jest 
ograniczony. Droga generuje olbrzymią ilość wypadków, często naprawdę 
tragicznych. Mieszkańcy boją się przejeżdżać i włączać się do ruchu na 
skrzyżowaniu z ul. Słoneczną. Rzeczą oczywistą jest, że most jest ciemny po 
zmroku, a samochody przejeżdżające przez newralgiczne skrzyżowanie rozpędzają 
się z dwóch stron - ze strony głównego skrzyżowania i ze strony mostu. Powiedział, 
że jeżeli Gmina jest w stanie cokolwiek uzyskać dzięki poprawie bezpieczeństwa za 
pomocą tej iluminacji, która z pewnością będzie posiadać ładny efekt wizualny, to 
uważa, że inwestycja warta jest zainwestowania tych pieniędzy, tym bardziej, że 
koszt wykonania oświetlenia, porozumienia się z zarządcą drogi, co do tego 
przedsięwzięcia prawdopodobnie byłby wyższy. 
Zwrócił szczególną uwagę na to, że ta droga jest w tej chwili jednym z najbardziej 
istotnych przedmiotów zainteresowania mieszkańców, ponieważ jest to droga 
generująca ludzkie tragedie, dramaty, dlatego wszystko, co jest możliwe do 
zrobienia, jeżeli chodzi o poprawę bezpieczeństwa na tej drodze, nawet jeżeli jest 
związane z dodatkowymi efektami estetycznymi - trzeba robić. 

P. BURMISTRZ — poinformował, że były dwukrotne spotkania Gminy z zarządcą 
drogi, przedstawicieli Komendy Wojewódzkiej Policji, Komendy Powiatowej Policji w 
Tarnowie, Straży Pożarnej, Radnymi w kwestii dotyczącej poprawy bezpieczeństwa 
na skrzyżowaniu z ul. Słoneczną. Gmina wnioskowała o ustawienie znaku STOP, 
ograniczenie prędkości do 50 km/h, zainstalowanie fotoradaru, jednak pozyskała 
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informację, że takie ograniczenia nie mogą być w tym miejscu zastosowane. 
Gmina poczyniła starania o pozyskanie środków z Urzędu Marszałkowskiego na 
wybudowanie parkingu bezpośrednio przy tym skrzyżowaniu i przy tej okazji i przy 
budowie tego parkingu Gmina będzie chcieć oświetlić wjazd na parking, a tym 
samym oświetlić skrzyżowanie. Dodał, że na tym parkingu planowana jest budowa 
stacji ładowania akumulatorów samochodów elektrycznych. 
Powiedział, że zostało wykonanych bardzo dużo inwestycji w minionej kadencji, ale 
wiele zadań jest jeszcze do zrobienia, jak np. drogi. Jest przekonany, że Gmina 
pozyska również w tej kadencji środki, na co już są przygotowane projekty. Na 
ukończeniu jest projekt ulicy Krzywej, projekt ulicy Wąwóz Szwedzki. Na ul. Wąwóz 
Szwedzki będzie drogę z kanałem burzowym, z odprowadzeniem wodę pod starą 
„Czwórką", aż pod obwodnicę do rowu. Bedzie to ogromne przedsięwzięcie i 
kilkumilionowa inwestycja. 
Ma informację, że będą środki na termomodernizację budynków użyteczności 
publicznej. Gmina ma w tym zakresie do zrobienia ludowe, przedszkola. 

Radny p. J. OSMĘDA — powiedział, że nikt nie zarzuca Panu Burmistrzowi złej woli i 
że nie stara się o środki. Najważniejszą sprawą przede wszystkimi jest 
bezpieczeństwo, a oświetlenie mostu będzie luksusem, ale skoro to się przyczyni do 
bezpieczeństwa, to popiera to przedsięwzięcie. 
Zapytało zapis dotyczący kwoty 100 tys zł na oświetlenie dróg: o które drogi chodzi i 
czy z kwoty tej nie dokłada się środków do oświetlenia mostu? 
Zapytał o sprawę utrzymania i koszty oświetlenia mostu. 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że oświetlenie przy drodze wojewódzkiej jest 
zadaniem własnym Gminy. 
W zakresie kwoty 100 tys. zł, na oświetlenie wyjaśnił, że jest to koszt budowy 
oświetlenia w Łoponiu - drugi etap; budowy oświetlenia w Dębinie Zakrzowskiej-
drugi etap; budowa oświetlenia w Alejach Jesionowych przy dotacji ponad 80 tys. zł. 
ze Starostwa Powiatowego w Tarnowie; wykonanie projektów oświetlenia drogowego 
na terenie gminy Wojnicz; budowa oświetlenia w miejscowości Zakrzów Osiedle przy 
ulicy Warszawskiej. 
W sprawie budowy oświetlenia drogowego powiedział, że Gmina posiada dużo takich 
projektów do realizacji. Przypomniał, że kilka kadencji wcześniej można było 

zamontować 1 lampę w sołectwie. Teraz oświetlenie wykonywane jest na długich 

odcinkach. Powiedział, że w pierwszej kolejności trzeba wykonać oświetlenia tych 
odcinków, gdzie są już projekty, aby nie utraciły swojej ważności. 

Radny p. J. OSMĘDA — powiedział, ze w poprzedniej kadencji Rady był wykonany 
projekt oświetlenia przy drodze numer 140 w Więckowicach. Zapytał, czy na ten rok 
są jakieś środki przewidziane, żeby ten projekt materializować? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że najpierw chce dokończyć poszerzenia drogi z 
Więckowic w kierunku Wąwozu Szwedzkiego. W tym roku oświetlenie nie będzie tam 
wykonywane, ponieważ środki są już podzielone. Będzie oświetlona Aleja 
Jasionowa, na co Gmina przekazuje 120 tysięcy zł. 

Dodał, jest tyle projektów, że Gmina nie jest w stanie wykonać wszędzie oświetlenia. 

Radna p. J. SOSIN — zapytała o sprawę oświetlenia ul. Rolniczej do ul. Reymonta. 
Podniosła również sprawę oświetlenia ul. Leśnej, gdzie nie ma w ogóle oświetlenia. 
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P. BURMISTRZ — odpowiedział, że co do ul. Rolniczej był zaplanowany chodnik, 
asfalt i połączenie z ulicą Rejmonta. Z oświetleniem był problemy, ponieważ był brak 
zgód na to, żeby słupy można było postawić na terenach prywatnych. Aby nie 
wstrzymywać realizacji tego projektu rozpoczęto prace. Aktualnie są już wszystkie. 
Trzeba dołożyć 75 tysięcy zł, aby móc zrealizować drogę razem z oświetleniem do 
ulicy Reymonta. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy jeszcze ktoś z Państwa 
Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/8/2024 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Józef Osmęda, Jan Szczerba 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Wielkiej Wsi. 

P. W. ŚMISTEK — Kierownik Referatu ZPF — poinformowała, że uchwała dotyczy 
dotacji dla OSP w Wielkiej Wsi na zakup toru przeszkód dla członków Młodzieżowej 
Drużyny Pożarniczej działającej przy tej jednostce. Zadanie to ma na celu rozwijanie 
sprawności fizycznej członków młodzieżowej drużyny pożarniczej, zwłaszcza 
podczas zawodów pożarniczych. Dotacja będzie stanowiła wkład do projektu 
realizowanego przez OSP Wielka Wieś, który otrzymał 50% dofinansowanie z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie. 
Gmina dokłada pozostałe 50 % kwoty na wkład własny do projektu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/9/2024 w sprawie w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wielkiej Wsi. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Wielkiej Wsi.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kubon, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

P. W. ŚMISTEK — Kierownik Referatu ZPF — poinformowała, że uchwała dotyczy 
przekazania środków finansowych z budżetu gminy Wojnicz dla policji w wysokości 3 
tysięcy złotych z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie dla 
policjantów Komisariatu w Wojniczu podległego Komendzie Miejskiej Policji w 
Tarnowie, którzy realizują na terenie gminy Wojnicz działania z zakresu służby 
prewencyjnej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/9/2024 w sprawie w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wielkiej Wsi. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kub* Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Małopolskiemu. 

P. W. ŚMISTEK — Kierownik Referatu ZPF — poinformowała, że uchwała dotyczy 
udzielenia z budżetu gminy Wojnicz pomocy finansowej Województwu 
Małopolskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie przewozów autobusowych o 
charakterze użyteczności publicznej w transporcie drogowym na linii komunikacyjnej 
Nowy Sącz Tarnów. Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze 
środków budżetu gminy w wysokości 20 tys. zł na rok 2024. Linia ta została 
utworzona w ubiegłym roku przez Województwo Małopolskie. Operatorem są Koleje 
Małopolskie. Obecnie na przedmiotowej linii realizowane jest 5 kursów w dni 
powszednie, 4 kursy w soboty oraz 3 kursy w niedziele i święta, oprócz Świąt 
Wielkiej Nocy i Bożego Narodzenia. Linia ta zapełnia deficyt w zakresie dostępności 
komunikacji publicznej na trasie Nowy Sącz-Tarnów-Nowy Sącz, szczególnie w dni 
wolne od pracy i nauki szkolnej oraz w godzinach wieczornych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały NrI1/11/2024 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Województwu Małopolskiemu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Małopolskiemu.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 
trybu ich pobierania. 

P. A. BIERNACKA — Dyrektor GOPS — poinformowała, że zgodnie z artykułem 50 
ust. 1 ustawy o pomocy społecznej osobie samotnej, która z powodu wieku, choroby 
lub niepełnosprawności wymaga pomocy innych osób, a jest jej pozbawiona 
przysługuje pomoc w formie usług opiekuńczych. Usługi opiekuńcze mogą być 
również przyznawane osobie, która wymaga pomocy innych osób, a rodzina nie 
może takiej pomocy zapewnić. Usługi opiekuńcze obejmują pomoc w zaspakajaniu 
codziennych potrzeb życiowych, opiekę higieniczną, zaleconą przez lekarza 
pielęgnację oraz w miarę możliwości utrzymanie kontaktu z otoczeniem. Ośrodek 
Pomocy Społecznej przyznając usługi opiekuńcze na podstawie decyzji ustala ich 
zakres, okres i miejsce realizacji. Usługi opiekuńcze są obowiązkowym zadaniem 
gminy, a wydatki są pokrywane wyłącznie ze środków własnych gmin. Odpłatność za 
usługi opiekuńcze uzależniona jest od dochodu osoby. Zgodnie z artykułem 50 ust. 6 
ustawy o pomocy społecznej Rada Gminy określa w drodze uchwały szczegółowe 

warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegóły warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. Zmiana uchwały nr 
XXV/289/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 1 czerwca 2021 roku w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, jak 
również trybu ich pobierania wynika z konieczności zaktualizowania stawek 
podstawowych, od których naliczana jest odpłatność za usługi opiekuńcze oraz 
dokonania zmian w procentowej wysokości opłaty liczonej od wartości stawek 
podstawowych wynikającej z uzyskiwanych dochodów. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 

Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr I1/12/2024 w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 
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Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 
trybu ich pobierania.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dat. 
przekazania zarządzania odcinkami drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 
ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych — budowa sieci 
elektroenergetycznej polegająca na budowie instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 
— 1+400,2 wraz z oświetleniem drogowym mostu i dróg dojazdowych do mostu w km 
1+087,4 — 1+551,5 w Gminie Wojnicz w ciągu drogi wojewódzkiej 975. 

Z uwagi na fakt, iż projekt tej uchwały już wcześniej przedstawił Pan Burmistrz, 
PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały NrI1/13/2024 w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia dat. przekazania zarządzania odcinkami drogi 
wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 
publicznych — budowa sieci elektroenergetycznej polegająca na budowie instalacji 
iluminacji mostu w km 1+235,3 — 1+400,2 wraz z oświetleniem drogowym mostu i 
dróg dojazdowych do mostu w km 1+087,4 — 1+551,5 w Gminie Wojnicz w ciągu 
drogi wojewódzkiej 975. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 
przekazania zarządzania odcinkami drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 
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ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych — budowa sieci 
elektroenergetycznej polegająca na budowie instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 
— 1+400,2 wraz z oświetleniem drogowym mostu i dróg dojazdowych do mostu w km 
1+087,4 — 1+551,5 w Gminie Wojnicz w ciągu drogi wojewódzkiej 975.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Józef Osmęda, Karol Pitek, Jan Szczerba 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Biadoliny Radłowskie i Olszyny. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla dwóch miejscowości w gminie Wojnicz: Biadoliny Radłowskie i 
Olszyny. Po podjęciu tej uchwały Burmistrz Wojnicza będzie mógł rozpocząć 
procedurę planistyczną określoną w artykule 17 ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. Te miejscowości dotychczas nie były objęte 
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Do chwili obecnej 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego uchwalony jest dla 8 sołectw, a 
dla 4 sołectw trwa procedura uchwalania planu, w tym dla miasta Wojnicz. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o powód nieobjęcia planem przestrzennym tych 
miejscowości. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — odpowiedziała, że tam zmianie ulegało 
studium, co do poszerzenia cmentarza. W Biadolinach to studium zostało uchwalone 
i zmienione, w Olszynach ta procedura się nie powiodła, jednaj gdy będzie 
wykonywany plan ogólny, Gmina będziemy wtedy próbować te tereny rozszerzyć. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — zarekomendował Radzie głosowanie za 
podjęciem tej uchwały z uwagi na treść, również na którą powołuje się wnioskodawca 
w zakresie zmian w prawie, bo te elementy mogą w przyszłości decydować o 
powodzeniu różnego rodzaju przedsięwzięć inwestycyjnych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/14/2024 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Biadoliny Radłowskie i Olszyny. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Biadoliny Radłowskie i 
Olszyny.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości 
Gminy Wojnicz w drodze komunalizacji nieruchomości mienia Skarbu Państwa. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 
nieodpłatnego nabycia do zasobu mienia komunalnego gminy Wojnicz w drodze 
komunalizacji nieruchomości stanowiących własność skarbu państwa. Przejęcie 
wskazanych w uchwale nieruchomości związane jest z realizacją zadań własnych 
gminy w zakresie gminnych dróg, ulic, organizacji ruchu drogowego, o których mowa 
w ustawie o samorządzie gminnym art. 7 ust. 1 pkt 2. Działki wskazane w uchwale 
zostały zaliczone do kategorii dróg gminnych i nabycie następuje zgodnie z art. 5 ust. 
4 przepisy wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawy o 
pracownikach samorządowych. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o położenie dróg. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — odpowiedziała, że działki zabudowane 
drogami są położone w „obrębie Zakrzów" tj.: w m. Dębina Zakrzowska droga w 
niedalekiej odległości od Pomnika Lotników i droga przecinająca rondo w drodze 
wojewódzkiej nr 975 i w m. Zakrzów — droga przy Domu Strażaka. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/15/2024 w sprawie 
nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz w drodze 
komunalizacji nieruchomości mienia Skarbu Państwa. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Wojnicz w drodze komunalizacji nieruchomości mienia Skarbu Państwa.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawskii, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szczerba 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 
sprzedaży w trybie bezprzetargowym działki o powierzchni 1 ara, stanowiącej 
własność Gminy w obrębie Zakrzów miejscowość Dębina Zakrzowska. Zbyciie to 
następuje na wniosek właściciela sąsiedniej działki w celu poprawy 
zagospodarowania warunków jego nieruchomości, gdyż zbywana działka ogranicza 
dostęp do drogi publicznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr I1/16/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości 
Gminy Wojnicz. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy nabycia 
przez Gminę działki o powierzchni 15 arów celem realizacji inwestycji polegającej na 
budowie rowu odwadniającego. Kwota zakupu wynosi 15 tysięcy złotych. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy chodzi o odwodnienie PSZOK-u? 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — potwierdziła, że tak. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/17/2024w sprawie zakupu 
nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 
Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
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Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały o nabyciu w drodze darowizny 
nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz. 

P. B. K1EĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała ma charakter 
porządkowy. Uchyleniu ulega uchwała dotycząca darowizny na rzecz gminy Wojnicz 
dwóch działek położonych w Grabnie przez dwóch właścicieli, którzy chcieli sobie 
zapewnić dostęp do drogi publicznej. Te dwie działki miały stanowić drogę gminną, 
jednak właściciele działek doszli do porozumienia i ustanowili sobie służebności 
gruntowe. Tym samym zapewnili sobie dostęp do drogi publicznej. W związku z tym 
odstąpiono od realizacji tej uchwały. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały NrI1/18/2024 w sprawie uchylenia 
uchwały o nabyciu w drodze darowizny nieruchomości do zasobu nieruchomości 
Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały o nabyciu w drodze darowizny 
nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 
przekazania zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975 w trybie art.19 ust. 4 
ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych dla zadania pn.: „Przebudowa 
drogi wojewódzkiej nr 975 na odc. ref. 195 w km 5+065,20 — 6+141,00 polegająca na 
budowie chodnika wraz z budową i przebudową infrastruktury technicznej w m. 
Olszyny, gm. Wojnicz - etap I". 
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P. BURMISTRZ — poinformował, że uchwała dotyczy to budowy chodnika wzdłuż 

drogi Wojewódzkiej w m. Olszyny. Gmina planuje realizować to zadanie do granicy z 
gminą Zakliczyn. Inwestycja opiewa na kwotę ponad 3 miliony złotych i podzielona 
została na trzy etapy. Aktualnie Gmina planuje wykonać około tysiąca metrów 
chodnika. 
Przypomniał o zasadzie dofinansowania dotyczącej budowy chodników przy drogach 
powiatowych i wojewódzkich, które wynosi 50 % kosztów, przy 50 % dofinansowaniu 
ze strony Gminy. 
Zwrócił uwagę na zagrożenie bezpieczeństwa dla pieszych przy tej drodze. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że treść uchwały Państwo 
Radni mają na tabletach. 
Odczytała następnie sentencję projektu uchwały Nr 11/19/2024 w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania zarządzania odcinkiem drogi 
wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 
publicznych dla zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 975 na odc. ref. 195 
w km 5+065,20 — 6+141,00 polegająca na budowie chodnika wraz z budową i 
przebudową infrastruktury technicznej w m. Olszyny, gm. Wojnicz - etap I". 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 
przekazania zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art.19 ust. 4 
ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych dla zadania pn.: „Przebudowa 
drogi wojewódzkiej nr 975 na odc. ref. 195 w km 5+065,20 — 6+141,00 polegająca na 
budowie chodnika wraz z budową i przebudową infrastruktury technicznej w m. 
Olszyny, gm. Wojnicz - etap I".. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w 
Wojniczy z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji 
dodatkowych środków pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej 
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Uchwałą nr LV/588/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. 

P. W. ŚMISTEK — Kierownik Referatu ZPF — poinformowała, że uchwała dotyczy 
zwiększenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Dębinie Łętowskiej o 
kwotę 3 tys. zł. Dodatkowe środki przeznaczone zostaną na zakup 2 mundurów 
galowych. 

Radny p. J. OSMĘDA — zapytał o zróżnicowanie kwot zapisanych w projekcie 
uchwały dla poszczególnych Jednostek OSP? 

P. SKARBNIK - poinformowała, iż standardowa kwota dotacji wynosi 4 tysiące dla 
każdej Jednostki. Jeżeli kwota ta jest wyższa, to z reguły są to środki z sołectw. 
Natomiast środki na rzecz OSP w Dębinie Łętowskiej pochodzą z budżetu ogólnego 
Gminy. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że widzi, iż rady sołeckie mogą 
dofinansowywać różne organizacje, między innymi straże pożarne, a Wojnicz jako 
chyba jedyna miejscowość nie mógł tego robić, ponieważ p. Burmistrz to wszystko 
skreślał i Zarząd Miasta nie mógł dofinansować Olimpii, ani Straży Pożarnej z 
poprzedniego budżetu. W bieżącym roku Zarząd Miasta nie otrzymał żadnych 
środków. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że Zarząd Miasta nie potrafił w sposób odpowiedni 
podzielić środków finansowych. Zarząd nie przekazał środków na budowę chodnika 
przy ul. Warszawskiej mimo, że tymi środkami dysponował. Teraz Zarząd dysponuje 
50 tys. zł i również nie podzielił tych środków. Droga przy ul. Ks. Rzepki na długości 
ok. 100 m również czeka na realizację. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że zarówno Straż, jak i Olimpia wystąpiły z 
wnioskiem do Zarządu o dofinansowanie, a Pan Burmistrz skreślił ten przydział 
środków. 
Powiedział, że jego pytanie dotyczyło tylko Straży Pożarnej. Chciał zwrócić uwagę na 
„podwójne traktowanie". 

P. BURMISTRZ — wyjaśnił, że miasto Wojnicz nie otrzymuje funduszu sołeckiego, 
dlatego Zarządowi Miasta Wojnicza nie przysługują żadne środki. Grzecznościowo 
miasto otrzymywało pieniądze do czasu kiedy zaczęły się nieporozumienia. Jeżeli w 
dalszym ciągu te nieporozumienia będą występować, to jego zdaniem lepiej nie 
przekazywać środków. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
11/20/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr LI V/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczy z 
dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych 
środków pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr 
LV/588/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w 
Wojniczy z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji 
dodatkowych środków pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej 
Uchwałą nr LV/588/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW O WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Więckowicach. 

P. W. ŚMISTEK — Kierownik Referatu ZPF — poinformowała, że uchwała dotyczy 
udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizację zadania pod nazwą „Zakup 
lekkiego samochodu specjalnego dla OSP Więckowice". W tej dotacji 20 tysięcy 
złotych gmina Wojnicz pozyskała z Województwa Małopolskiego w ramach działania 
Małopolskie OSP 2024. Jednostka dodatkowo otrzymała również na ten cel 
dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Krakowie w ramach programu „Zapobieganie Poważnym Awariom i 
Likwidacji Ich Skutków dla Środowiska Bezpieczny Strażak". W ramach zadania 
zostanie zakupiony fabrycznie nowy samochód lekki rozpoznawczo-ratowniczy z 
napędem terenowym, wyciągarką, przystosowany do trudnych warunków 
terenowych. 

Radny p. J. OSM ĘDA — powiedział, że w pełni popiera ten wniosek i wszelkie 
działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa w gminie, które jest bezcenne. 
Dodał, że samochód, który do tej pory służył, jest awaryjny, więc zakup nowego 
samochodu będzie celowy i przyczyni się do bezpieczeństwa w Gminie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby .zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
11/21/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Więckowicach. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Więckowicach.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

25. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Rynku w 
Wojniczu. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 
regulaminu korzystania z rynku w Wojniczu, w którym oprócz podstawowych kwestii 
związanych z utrzymaniem porządku na rynku wskazuje się możliwość dzierżawy 
terenu na płycie rynku pod sezonowe ogródki kawiarniane, pod warunkiem uzyskania 
przez ewentualnego dzierżawcę wcześniejszej zgody na ich lokalizację od 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Tarnowie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma 
pytania w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
11/22/2024 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Rynku w Wojniczu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Rynku w Wojniczu.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-
Lytwyn, Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz 
Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
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26. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić interpelację na piśmie? 

Nikt z Radnych nie zgłosił interpelacji. 

27. Wolne wnioski. 

Radny p. J. OSMĘDA - złożył wniosek o przeprowadzenie jednej z komisji w terenie, 
tak by Radni mogli zapoznać się ze stanem obiektów użyteczności publicznej, jak 
również ze stanu dróg w poszczególnych sołectwach. Zapoznanie się radnych z całą 

infrastrukturą pozwoli na właściwe podejmowanie decyzji przez radnych obecnej 
kadencji odnośnie inwestycji czy remontów. 

P. BURMISTRZ — zaaprobował tę propozycję. Poinformował, że również w 
poprzedniej kadencji Radni dokonali takiej wizji w terenie. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że dla ul. Braci Gładyszów na odcinku, który 
prowadzi przez las do dziesięciu zabudowań Zarząd Miasta ok 2 lata temu wykonał 
dokumentację dotyczącą oświetlenia ulicznego. Obawia się o utratę ważności tego 
projektu, a oświetlenie jest tam bardzo potrzebne, bo droga do 10 budynków biegnie 
przez las. 
Powiedział, że cieszę się, że chodnik przy Warszawskiej powstanie. 
Wyraził uznanie dla P. Kierownik Referatu GPN za działania z zakresu komunalizacji 
dróg, co jest piętą achillesową w niektórych gminach. 
Zwrócił się z pytaniem do P. Burmistrza dotyczącym uruchomienia w dniu 4 kwietnia 
iluminacji Pałacu Dąmbskich, która aktualnie nie świeci. Zapytał o powód burmistrza, 
bo piątego kwietnia tego roku. Ogłosił Pan, że w dniu dzisiejszym nastąpiło, nawet na 
mediach społecznościowych, nastąpiło uruchomienie iluminacji 

P. BURMISTRZ — wyjaśnił, że była to próbna iluminacja. Docelowo taka iluminacja 
będzie zainstalowana. 
W sprawie oświetlenia ulicy Braci Gładyszów odpowiedział, że Zarząd Miasta 
Wojnicz może przekazać środki, którymi dysponuje na wykonanie tego oświetlenia. 
Dodał, że podobnie działają sołectwa, przekazując w miarę możliwości środki, 
którymi dysponują. 
Jeżeli Zarząd podejmie taką decyzję, to Gmina podejmie działania zmierzające do 
wykonania tego oświetlenia. 
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Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że Zarząd Miasta wykonał trzy lata temu 
projekt i włożył w to co najmniej 20% środków, którymi dysponował. Podniósł sprawę 
chodnika przy ul. Warszawskiej mówiąc, że wszyscy byli za chodnikiem, ale były 

podjęte działania, żeby zabrać Zarządowi pieniądze. Teraz Zarząd nie dostał 
pieniędzy. 
Poinformował, że kosztorys na oświetlenie uliczne przy ul. Braci Gładyszów jest dużo 
większy niż Zarząd posiada pieniędzy i wynosi ponad 100 tys. zł. Obawia się, aby 
znowu nie było zarzutu, że Zarząd nie chce oświetlenia. Zarząd chce, tylko jak nie 
dostał pieniędzy, to ich nie ma. 

P. BURMISTRZ — zwrócił się do Państwa Radnych poinformował, że na sesjach, 
które są transmitowane, nie będzie udzielał informacji na takie pytania z zaskoczenia, 
jak to ma miejsce w dniu dzisiejszym. Powiedział, że nie wyraża na to zgody. Dodał, 
że nie jest jego obowiązkiem uczestniczenie w sesjach, ale z szacunku w sesjach 
Rady Miejskiej bierze udział. 
Powiedział, że na stanowisku Burmistrza jest już trzecią kadencję, zna występujące 

problemy i nie chciałby udowadniać, kto ma rację w danych sprawach. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — w imieniu mieszkańców ul. Tarnowskiej zgłosił 

problem związany z przejazdami w godzinach późnowieczornych samochodów, 
motorów z bardzo dużą prędkością. Poprosił o zwrócenie się do Komendanta Policji 
o uwzględnienie w planie kontroli ruchu drogowego, przeprowadzenia kilku takich 
kontroli wieczornych, aby to zjawisko powstrzymać. 

P. BURMISTRZ — poinformował, o funkcjonowaniu „mapy zagrożeń", gdzie można 

wpisywać jakieś niepokojące zachowania. Powiedział, że mieszkańcy korzystają z 
tego programu, a Policja sprawdza każdy zgłoszony przypadek. 
Zasygnalizował incydent jeżdżenia ścigaczem, oraz samochodem po płycie rynku 
który jest wyłączony z ruchu kołowego. 
Powiedział, że zgłosi zarówno Komendantowi Powiatowemu, jak i Komendantowi 
Gminnemu sprawę przeprowadzenia kontroli ruchu drogowego na ul. Krakowskiej i 
Tarnowskiej. 
Poinformował, że Gmina przygotowała projekty ograniczenia tonażu w całej gminie 
Wojnicz. 

Radna p. J. SOSIN — zadała pytanie dotyczące zamontowania kamer przy Pałacu 

Dąmbskich oraz zapytała czy ograniczenie tonażu będzie dotyczyło również 

gospodarstwa rolnego przy ul. Rolniczej? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że już zostały przeznaczone pieniądze na 
zamontowanie kamer. Problem dotyczy wkopania 4 słupów wokół Pałacu, na których 
będą posadowione te kamery, ponieważ konserwator zabytków wymaga wkopania 
tych słupów pod nadzorem dendrologa i archeologa. 
Dodał, że na terenie Rynku zainstalowanych jest 8 kamer. 
Powiedział, że ma nadzieję na pozyskanie dalszych środków finansowych na 
dokończenie kompleksu pałacowego, tj. willi i odwodnienia pałacu z odprowadzeniem 
wody do stawów. Na odwodnienie przeznaczone jest około 300 tys. zł. 

W sprawie obowiązywania ograniczenia tonażu również dla gospodarstwa przy ul. 
Rolniczej powiedział, że ograniczenie w tym przypadku również będzie 

obowiązywało. Powiedział, ze właściciel ma możliwość wykonania sobie drogi 
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dojazdowej do pól od obwodnicy Wojnicza od strony wschodniej, gdyż tam sięgają 
jego grunty. Właściciel chyba zdaje sobie sprawę, że z chwilą wprowadzenia 
ograniczenia tonażu, będzie to monitorowane przez Policję. 

Radny p. R. WRÓBEL - podniósł sprawę analizy sytuacji mieszkańców na osiedlu 
przy ulicy Warszawskiej, które znajduje się w specyficznej sytuacji, choćby ze 
względu na powstanie w sąsiedztwie PSZOK-u i trudną sytuację z odwodnieniem. 
Zwrócił się o możliwość zorganizowania dla tego osiedla jakiegoś miejsca 
wypoczynku, placu zabaw. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że Gmina zakupił grunt, na którym będzie można 
wykonać rów odwadniający do sąsiedniego potoku. Mieszkańcy proszą o 
odwodnienie, gdyż w budynkach pojawia się woda. Problem stanowi przebiegający 
rurociąg gazowy wysokiego ciśnienia. Ma nadzieję, Ze wyasfaltowanie drogi i 
wykonanie projektu oświetlenia będzie zaczątkiem dobrej roboty. 
Powiedział, ze jak chodzi o pracę Urzędu, to z Panią Burmistrz będą starali się 
działaj tak jak do tej pory, przy drobnej reorganizacji. 

Zwrócił się do Komisji Rewizyjnej o ustalenie spotkania Komisji w sprawie 
przygotowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Burmistrza za 2023 r. 
Zaproponował termin sesji absolutoryjnej na 24 czerwca br. 

Radna p. J. SOSIN — zgłosiła sprawę naprawy nawierzchni drogi przy ul. Szkolnej i 
Nowej w Wojniczu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, Ze w najbliższym czasie ulica Szkolna będzie robiona. 
Na następną sesją powinien mieć informację co do tego, które drogi będą robione. 
To będzie też uzależnione od przetargu. Ulicy Nowej nie ma w tym projekcie, ale 
ubytki muszą być naprawione. W bieżącym roku dużo dróg będzie realizowanych. 
Co do najważniejszych ulic w Wojniczu powiedział, że trzeba będzie czekać na 
środki, jak np. przy ulicy Krzywej z kanałem burzowym od placu targowego za 
przedszkole. Czeka też ulica Ks. Popiełuszki i ulica Wąwóz Szwedzki. Przypuszcza, 
że koszt ul. Wąwóz Szwedzki wyniesie 3-4 miliony. 

Radna p. J. KAPUSTA — zapytała, czy są zabezpieczone jakieś środki na wiejskie 
domy kultury w odniesieniu do Grabna? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że środki są zabezpieczone i co jakiś czas jest coś 
robione, bo są to budynki gminne, które Gmina musi utrzymywać. Aktualnie 
modernizowane są budynki w Milówce i Dębinie Łętowskiej. 
Powiedział, że zawsze co roku można pisać wnioski o dofinansowania Małopolskich 
Świetlic, z czego skorzystał już Isep, Łukanowice i Milówka. Podobnie można pisać 
wnioski w sprawie kapliczek przydrożnych i Gmina co rok piszemy takie wnioski. 
W tym roku będzie remontowana kapliczka świętego Piotra i Pawła w Biadolinach 
Radłowskich, jednak Gmina otrzymała na ten cel tylko11 tysięcy zł, do czego dokłada 
około 35 tys. zł. 
W sprawie prac porządkowych na terenie sołectw powiedział, że niektóre sołectwa 
nie potrzebują pomocy i we własnym zakresie wykonują te prace. Gmina dysponuje 
tylko 8 pracownikami komunalnymi, którzy mają różne inne prace do wykonania. 
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Powiedział, że będzie wspierał takie działania w sołectwach, gdzie mieszkańcy będą 
sami wykonywać prace i będą potrzebowali tylko materiał. Za przykład podał Dom 
Strażaka w Więckowicach. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — zwrócił uwagę na to, że mieszkańcy zgłaszają 
się z problemami dotyczącymi dostępu do dróg publicznych i planu uregulowania 
dróg czy remontów. Nie chodzi o drogi wyasfaltowane, ale o szlaki drogowe, gdzie 
gmina Wojnicz w wyniku przekształceń historycznych sięgających jeszcze XIX wieku 
jest właścicielem ponad 100 takich szlaków drogowych, które jeszcze częściowo nie 
są nawet przepisane do nowych ksiąg wieczystych, tylko funkcjonują na tak zwanych 
starych LW-chach. 
Przez wiele lat tolerowano możliwość budowania domów bez dostępu do drogi 
publicznej, ale teraz osoby zaczynają mieć problemy, czy to z uzyskiwaniem 
pozwoleń na budowę, czy z kwestią określenia, czy dana droga jest drogą w 
rozumieniu przepisów współcześnie obowiązujących, czy też nie jest. Taki problem 
występuje chociażby w Grabnie, w Olszynach Wojniczu i innych miejscowościach. 
Gmina nie ma środków finansowych na uregulowanie, wyasfaltowanie, uczynienie 
nowoczesnych dróg z tych wszystkich szlaków drogowych, ale dobrze byłoby, gdyby 
na przestrzeni najbliższych lat powstała lista tych dróg. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — powiedziała, że w większości przypadków, o 
których Pan Radny mówi, że ludzie nie mają dostępu do drogi publicznej, wynika z 
faktu, że sami sobie tego nie dopilnowali. 
Gmina jest na etapie uchwalania dla całej gminy planów miejscowych. Tam, gdzie w 
planie miejscowym nie są wrysowane drogi publiczne, gminne, takich dróg nie będzie 
się dało wydzielać. Istnieją inne sposoby regulowane kodeksem cywilnym, drogi 
koniecznej, czy też ustanowienia służebności gruntowej. Przejmowanie szlaków, 
które wcześniej istniały, wiąże się z tym, że dokonywanie komunalizacji ma pewne 
zasady. To nie jest tak, że Gmina możemy przejąć każdą drogę, bo w większości te 
drogi są prywatne. To wynika tylko z zaniedbania właścicieli. 
To co się da, to Gmina reguluje. Jak chodzi o wyznaczanie jakichś nowych terenów, 
szlaków, to wchodzą tu kwestie odszkodowań, których właściciele nie mogą się ich 
zrzec, a które generują ogromne koszty. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — wyjaśnił, że nie rozchodzi się o kwestie 
prywatne, z czym całkowicie się zgadza, ale na kanwie ustawy jeszcze Sejmu 
Krajowego z 1899 roku, dotyczącej tzw. służebności wiejskich, służebności miejskich, 
gdzie powstawały możliwości przejazdu. Takich odcinków dróg, które nie są drogami, 
a np. elementami, przez które niegdyś się przejeżdżało. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — podziękowała Radnemu p. Szczerbie za 
docenienie kwestii regulacji komunalizacji przez pracownika. W ostatnich kilku latach 
skomunalizowano około połowy gminy. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTWYN — powiedział, że nie ma żadnych zarzutów do 
Gminy, bo uważa, że te prace idą w bardzo dobrym kierunku, tylko po prostu jest 
tych konsekwencji historyczno-prawnych bardzo wiele i to z tego wynika. 

28. Zamknięcie obrad sesji. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 
zamknęła obrady II sesji Rady Miejskiej w Wojniczu IX kadencji. 

Na tym protokół zakończono. Przebieg sesji wraz z rejestracją dźwięku i obrazu 
dostępny jest pod adresem: https://esesja.tv/transmisja/53116/ii-sesja-rady-miejskiej-
w-woj n iczu-3-czerwca-2024. htm 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja pl 

PRZEWODNICZĄCA 
Rady Miejs 

Ka 

48 



INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(29 marca — 2 czerwca 2024 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej. 

29 marca — podpisana został umowa na remont ulicy Kąpielowej w Wojniczu na 
długości 966 metrów. Kwota podpisanej umowy to ponad ł mln zł, z czego 80% 
stanowi dofinansowanie z Rządowego Funduszu Dróg. 

4 kwietnia — zakończono I etap budowy boiska wielofunkcyjnego wraz z placem 
zabaw, garażem i elementami małej architektury w miejscowości Milówka. 
Inwestycja ta otrzymała blisko 600 tys. zł dofinansowania z Ministerstwa Sportu 
i Turystyki z programu „Sportowa Polska". 

Tego dnia również podpisano umowę i przekazano teren na budowę oświetlenia 
przy drodze gminnej w miejscowości t_opon oraz Dębina Zakrzowska — etap I. 

5 kwietnia — gmina pozyskała dofinansowanie w ramach FUNDUSZY 
EUROPEJSKICH NA ROZWÓJ CYFROWY w wysokości 850 tys. zł. Celem projektu 
jest zwiększenie poziomu cyberbezpieczeństwa urzędu. 

Również tego dnia w godzinach wieczornych odbyło się oficjalnie uruchomienie 

i prezentacja iluminacji Pałacu Dąmbskich, po zakończonym remoncie ścian 

zewnętrznych i dachu. 

10 kwietnia — odbyły się w Gminie Wojnicz w Więckowicach oraz Dębinie 

t_ętowskiej uroczystości upamiętniające 14. rocznicę Katastrofy Smoleńskiej, 

w których uczestniczyłem. 

13 kwietnia — uczestniczyłem w uroczystość ku pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej, 

która odbyła się pod pomnikiem Golgoty Wschodu na cmentarzu komunalnym 
w Wojniczu. 

15 kwietnia — uczestniczyłem Zawodach Wędkarskich o Puchar Burmistrza 

Wojnicza, które odbyły się na zbiorniku wodnym w Dębinie Zakrzowskiej. 
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16 kwietnia —wziąłem udział w spotkaniu roboczym, w którym uczestniczył Pan 
Krystian Zielińskim - Dyrektorem Departamentu Infrastruktury Drogowej 
i Transportu w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Małopolskiego. 

Spotkanie dotyczyło planowanego uruchomienia linii autobusowej 
rozpoczynająca się w Wojniczu na Park&Ride przez Łapań, Biadoliny Radłowskie 

z zakończeniem na dworcu PKP w Biadolinach Szlacheckich. W planach jest 
również zwiększenie częstotliwość kursów linii A22 Nowy Sącz —Tarnów. 

18 kwietnia — zakończony został pierwszy etap kanalizacji w Łukanowicach. 

Obecnie gmina jest w posiadaniu dokumentacji projektowej na wykonanie dalszej 
części sieci kanalizacyjnej, poszerzanej o zakres w kierunku ujęcia wody. Prace 
będą kontynuowane. 

Tego dnia, miałem również przyjemność uczestniczyć w XIV Przeglądzie Teatrów 
Szkolnych i Przedszkolnych Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich 
organizowanym przez Publiczną Szkołę Podstawową w Łoponiu. 

26 kwietnia — podpisano umowę na przebudowę drogi gminnej w Wojniczu na 
odcinku w ciągu ul. Konopnickiej — Więckowice — Wielka Wieś. Kwota podpisanej 
umowy to 6,4 mln zł, z czego ponad 4 mln zł stanowi dofinansowanie 
z Europejskiego Funduszu Rolnego. W ramach inwestycji powstanie nawierzchnia 
asfaltowa na długości całego odcinka. Dodatkowo zadanie zakłada budowę 

chodnika wraz ze zjazdami oraz wykonanie kanalizacji deszczowej i oświetlenia 
drogowego. 

3 maja — w gminie odbyło się Święto Konstytucji. Dziękuję bardzo serdecznie 
wszystkim gościom i delegacjom, tak licznie przybyłym na uroczystości oraz 
wszystkim tym, którzy zaangażowal i się w organizację naszych wojnickich 
obchodów święta narodowego. Dziękuję również Panu Posłowi na Sejm Arkadiusz 
Mularczyk za wizytę w naszej gminie i wspólne świętowanie. 

7 maja — złożyłem ślubowanie oficjalnie obejmując urząd Burmistrza Wojnicza. 
Jeszcze raz dziękuję wszystkim mieszkańcom naszej wspaniałej gminy za zaufanie. 
Gratuluję również nowo zaprzysiężonym radnym Rady Miejskiej w Wojniczu. 
Życzę Nam wszystkim wytrwałości w dążeniu do osiągnięcia wspólnych celów, 
które będą miały pozytywny skutek dla naszej społeczności w tej kadencji. 

11 maja — odbyły się obchody Gminnego Dnia Strażaka. Serdecznie gratuluję 
wszystkim odznaczonym w tym dniu, jak również dziękuję serdecznie za 
odznaczenie mnie Krzyżem Świętego Jana Pawła II. 
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23 maja - w Zespole Szkolno — Przedszkolnym w Wielskiej Wsi odbyła się już 

szesnasta edycja Gminnego Konkursu Matematycznego, w którym miałem 

przyjemność wręczyć nagrody dla wszystkich uczestników. 

24 maja - w Szkole Podstawowej w Wojniczu odbył się „Matematyczny Czar Par". 
Dla zwycięzców Urząd Miejski w Wojniczu ufundował nagrody w postaci 
kalkulatorów naukowych oraz drobnych upominki dla wszystkich uczestników, 
które miałem przyjemność wręczyć. 

25 maja - swoje 101 urodziny obchodziła Pani Maria Tyrkiel. Pani Mario z okazji 
szacownego jubileuszu, dużo zdrowia i pogody ducha oraz wielu kolejnych 
jubileuszy w towarzystwie bliskich i przyjaciół. 

Tego dnia swój jubileusz 50-lecia działalności obchodziło KGW-Kreatywne-
Olszyny. Z okazji pięknego jubileuszu ponownie składam serdeczne gratulacje 
i wyrazy uznania za zaangażowanie w kultywowanie tradycji ludowych, a przede 
wszystkim za ogromny wkład w życie naszej gminnej społeczności. 

26 maja - uczestniczyłem w Festynie Rodzinnym Przedszkola Publicznego 
w Wojniczu. Serdecznie gratuluje organizatorom kolejnej wspaniale 
zorganizowanej edycji tego wydarzenia. 

2 czerwca - na wojnickim rynku odbył się XVI PRZEGLĄD STRAŻACKICH ORKIESTR 
DĘTYCH POWIATU TARNOWSKIEGO IM. KSAWEREGO STEFAŃCZYKA, którego 
gmina Wojnicz była współorganizatorem. 

W mijającym miesiącu, Gmina Wojnicz opublikowała przetargi na: 

• "Budowa budynku garażowego przy budynku OSP w Dębinie Łętowskiej, 

gm. Wojnicz — etap I" 
• Drogi Polski Ład "Prace modernizacyjne na drogach gminy Wojnicz" 

• "Zakup dwóch niskoemisyjnych samochodów ratowniczo — gaśniczych dla 
jednostek OSP z terenu gminy Wojnicz" 

W mijającym miesiącu, przygotowane zostały również wniosek o dofinasowanie: 

• Budowa budynku klubowego LKS „Spółdzielca" Grabno - Ministerstwo 
Sportu „Sportowa Polska". 

Dziękuję za uwagę. 
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